
Folketingets Udvalg for Fødevarer, 
Landbrug og Fiskeri

København, den 13. oktober 2009
Sagsnr.: 389
Dok.nr.: 1522

Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 22. september 
2009 stillet følgende spørgsmål nr. 494 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet 
er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).

Spørgsmål 494:

”Ministeren tilkendegav ved det åbne samråd i Udvalget for Fødevarer, Landbrug og 
Fiskeri den 8. september 2009 om brændemærkning af heste, at ministeren ikke brød sig 
om brændemærkning af heste. Betyder det, at ministeren internt i regeringen vil tale for 
et forbud mod brændemærkning af heste?”

Svar:

Jeg kan henvise til Justitsministerens besvarelse af spørgsmål nr. 450 (Alm. del), som 
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri stillede til Justitsministeren den 27. august 
2009. 

Eva Kjer Hansen

/Katrine Lindegaard

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 2008-09
FLF alm. del Svar på Spørgsmål 494
Offentligt



2


